

21	Latvia		
22	Lithuania. Luxembourg: See No. 7.	Memel (Klaipeda).	Memel (Klaipeda).
23	Norway	Excluding: Spitzbergen. The adjacent islands.	Non compris le Spitzberg. Les îles avoisinantes.
24	Spitzbergen (Svalbard)		
25	Netherlands		
26	Poland-Danzig	Comprising: (a) Poland; (b) Free City of Danzig. Madeira and Azores. Excluding: Cape Verde Islands.	Embrassant: (a) Pologne; (b) Ville libre de Dantzig. Madère et les Açores. Non compris les îles du Cap-Vert.
27	Portugal		
28	Roumania		
29	United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland. Channel Islands. Gibraltar		Embrassant l'Angleterre, l'Ecosse, le Pays de Galles, l'Irlande du Nord et l'île de Man.
30	Kingdom of the Serbs, Croats and Slovenes.		
31	Switzerland		
32	Czechoslovakia		
33	Turkey	Comprising: (a) European Turkey; (including Imbros, Tenedos and Rabbit Islands). (b) Asiatic Turkey (including Imbros, Tenedos and Rabbit Islands).	Gozo et Comino. Liechtenstein. Embrassant: (a) Turquie d'Europe; (b) Turquie d'Asie (y compris Imbros, Tenedos et îles aux Lapins).
34	Union of Socialist Soviet Republics (Russia).	Comprising: (a) The European part of the Russian Socialist Federative Soviet Republic (i.e. west of the Urals), plus the S.S.R. of White Russia and of Ukraine; (b) The Asiatic part of the R.S.F.S.R. (i.e. east of the Urals), plus the S.S.R. of Transcaucasia (Armenia, Georgia and Azerbaijan), of Turkmenistan (Turcoman S.S.R.—Ashkhabad, Merv, etc.) and of Uzbekistan (Uzbek S.S.R.—Samarkand, etc.).	Embrassant: (a) la partie européenne de la République socialiste fédérative des Soviets de Russie (c.-à-d., à l'ouest de l'Oural), plus les R.S.S. de la Russie Blanche et de l'Ukraine; (b) la partie asiatique de la R.S.F.S.R. (c.-à-d., à l'est de l'Oural), plus les R.S.S. de la Transcaucasie (l'Arménie, Georgie et Azerbeïdjan), du Turkménistan, (R.S.S. turcomène—Ashkhabad, Merv, etc.) et de l'Uzbekistan (R.S.S. Uzbec—Samarkande, etc.).